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Ik zou de commissie willen berichten; dat Arriva ons geen inzicht kan geven op klachten, 
reizigerswaardering, etc. Maar dat er wel inzicht is in de reizigersontwikkeling. 

 
Het gebruik van lijn 497 (v.h. 197) is vorig jaar toegenomen met 5% en in 2019 t/m april 15% 
 
 

 


